

Title (en)

Gripper for handling loads, such as bags and palletizer comprising such a gripper.

Title (de)

Greifer zum Handhaben von Lasten wie Säcke und Palettierzubehör mit einem solchen Greifer.

Title (fr)

Grappin de manutention de charges, comme des sacs et palettiseur comportant un tel grappin.

Publication

EP 0594476 A1 19940427 (FR)

Application

EP 93402439 A 19931005

Priority

FR 9212461 A 19921019

Abstract (en)

The invention relates to a gripper for handling loads, such as bags, and to a palettiser comprising such a gripper. The principal subject of the invention is a gripper for handling loads, such as bags, mounted with rotation about an axis (A) perpendicular to that (F) of displacement in translation of a carriage (C), to which it is connected, and which comprises two sets of claws (10, 11) intended to grasp, then to carry, a unit load, as well as members (12, 13) for gripping and handling the said unit load during its transportation between a first position, in which the load has been grasped, and a second position, in which the said load is deposited, characterised in that associated with the two sets (10, 11) of claws and with the members (12, 13) for gripping and holding the unit load transported are means (67, 68) capable of raising them and/or lowering them with respect to the said movable carriage (C). <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un grappin de manutention de charges, comme des sacs, et un palettiseur comportant un tel grappin. L'invention a principalement pour objet un grappin de manutention de charges comme des sacs monté à rotation autour d'un axe (A) perpendiculaire à celui (F) du déplacement en translation d'un chariot (C) auquel il est relié, et qui comporte deux jeux de griffes (10, 11) destinés à saisir, puis porter une charge unitaire ainsi que des organes (12, 13) de serrage et de maintien de ladite charge unitaire au cours de son transport entre une première position où la charge a été saisie et une seconde position où ladite charge est déposée, caractérisé en ce qu'aux deux jeux (10, 11) de griffes et aux organes (12, 13) de serrage et de maintien de la charge unitaire transportée sont associés des moyens (67, 68) propres à les soulever et/ou les abaisser par rapport audit chariot mobile (C). <IMAGE>

IPC 1-7

B65G 61/00

IPC 8 full level

B65G 47/90 (2006.01); **B65G 61/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

B65G 47/90 (2013.01); **B65G 61/00** (2013.01)

Citation (search report)

- [A] DE 2723012 A1 19781130 - SIEMPELKAMP GMBH & CO
- [A] DE 2700695 A1 19780713 - LAEIS WERKE AG
- [AD] EP 0131555 A1 19850116 - CF DI CONCETTI TEODORO & GIUSE [IT]

Cited by

FR2971237A1; CN116119341A; CN103922148A; CN102729242A; CN103764528A; CN115520636A; CN110203684A; EP2508452A1; CN104803203A; ES2232254A1; ES2327305A1; CN11227888A; EP2036840A1; CN112912322A; CN114955529A; CN103434839A; CN106695855A; CN117585453A; US7682125B2; US11987456B2; WO2012019591A3; WO2010089783A1; WO0071450A1; WO2012137082A1; WO2012118913A1; WO2020088980A1; WO2019203899A1; NL2022972A; NL2025126A; US11332326B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH DE GB LI LU NL

DOCDB simple family (publication)

EP 0594476 A1 19940427; EP 0594476 B1 19961120; AT E145383 T1 19961215; DE 69306083 D1 19970102; DE 69306083 T2 19970403; FR 2697006 A1 19940422; FR 2697006 B1 19950106

DOCDB simple family (application)

EP 93402439 A 19931005; AT 93402439 T 19931005; DE 69306083 T 19931005; FR 9212461 A 19921019